
	  	  	  	  2.	  	  FAU-‐møte	  onsdag	  06.11.19	  på	  Kirkevoll	  Skole	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Kl.19:00-‐21:00,	  sted	  Kvarten:	  
	  
Saksliste:  
  
1.	  	  	  Godkjenning	  av	  innkalling	  og	  saksliste	  
2.	  	  	  Godkjenning	  av	  referat	  fra	  16.10.19	  
3.	  	  	  Svar	  fra	  Rektor	  
	  	  	  	  	  	  	  >	  valg	  av	  fremmedspråk	  
	  	  	  	  	  	  >	  har	  skolen	  tatt	  stilling	  til	  tilbudet	  fra	  skolefrukt.no?	  
4.	  Orientering	  fra	  leder	  
5.	  	  Innspill	  fra	  Natteravnene:	  ønsker	  at	  FAU	  overtar	  Natteravn-‐ansvaret	  
6.	  	  	  Innspill	  fra	  klassekontaktene	  på	  ungdomstrinnet	  vedr	  referat	  og	  «foreldre-‐
engasjement»	  
7.	  	  	  Innspill:	  ang	  Facebook-‐siden:	  å	  velge	  en	  administrator	  og	  å	  sette	  
retningslinjer	  
8.	  	  	  Innspill:	  ønske	  om	  å	  gjenoppta	  «Skibussen»	  for	  10e	  
9.	  	  	  Eventuelt	  
10.	  	  	  Kort	  status	  fra	  Arbeidsgruppene	  
11.	  Arbeid	  i	  gruppene 
	  
	  
Referat:	  
	  

1.   Godkjente	  innkalling	  og	  saksliste.	  
2.   Godkjente	  referat	  fra	  sist	  møte	  16.10.19	  
3.   Svar	  fra	  rektor	  på	  henvendelser:	  
a)   Skolerutene-‐papirformat?	  –	  	  Ikke	  noe	  problem	  for	  Hordnes-‐elevene.	  

Skal	  du	  ha	  papirformat	  kan	  det	  bestilles	  på	  skyss.no.	  Rektor	  kan	  sende	  
ruter	  til	  aktuelle	  elever	  (	  klasser).	  	  

b)   Erstatningsansvar	  for	  Chrome-‐bøker	  mht	  gratisprinsippet-‐	  BgK	  mener	  
at	  dette	  ikke	  bryter	  med	  gratisprinsippet.	  Mener	  det	  er	  mye	  som	  skal	  til	  
for	  at	  det	  kommer	  store	  erstatningssummer.	  BgK	  sendte	  ut	  lapper	  med	  
erstatningsansvar.	  Tar	  hensyn	  til	  elevenes	  alder	  ifht	  erstatning	  og	  har	  
samtaler	  med	  elevene	  det	  gjelder	  og	  foreldre.	  Bruker	  mye	  skjønn,	  da	  ifht	  
alder	  og	  om	  det	  er	  et	  resultat	  av	  uhell	  eller	  gjort	  med	  foresett.	  	  	  	  

c)   >	  Innspill	  til	  FAU	  ang	  valg	  av	  fremmedspråk	  –	  er	  videresendt	  til	  rektor:	  
«..	  har	  fått	  innspill	  til	  fra	  en	  av	  foreldrene	  i	  8A	  og	  det	  er	  valg	  av	  
fremmedspråk.	  
Eleven	  det	  gjelder	  måtte	  ta	  til	  takke	  med	  ett	  fremmedspråk	  hun	  ikke	  



ønsket	  og	  heller	  ikke	  kommer	  til	  å	  ha	  nytte	  av.	  Det	  er	  oppleves	  som	  
veldig	  demotiverende	  og	  eleven	  ønsker	  å	  bytte,	  men	  skolen	  hevder	  det	  
ikke	  er	  mulig.	  
Forelderen	  ønsker	  derfor	  at	  FAU	  tar	  dette	  opp	  med	  skolen	  og	  bedre	  
tilrettelegger	  for	  at	  elevene	  får	  det	  fremmedspråklige	  valgfaget	  som	  de	  
ønsker.»	  
>>Svar	  fra	  Rektor	  
«Som	  regel	  er	  det	  spansk	  som	  er	  det	  mest	  populære	  fremmedspråket.	  
Det	  er	  ikke	  mulig	  å	  oppfylle	  alle	  ønsker	  i	  forhold	  til	  dette	  språkfaget.	  
Dette	  er	  også	  en	  aktuell	  problemstilling	  på	  andre	  skoler.	  Ikke	  alle	  får	  
første	  valget	  der	  heller.	  Vi	  må	  ta	  hensyn	  til	  
klassestørrelser/gruppestørrelser.	  
På	  9.trinn	  har	  vi	  heller	  ikke	  fransk	  da	  det	  kun	  var	  5	  som	  ønsket	  dette	  
faget.	  De	  måtte	  også	  ta	  til	  takke	  med	  et	  annet	  fag,	  evt.	  bytte	  skole.	  Slik	  
fungerer	  det	  dessverre.	  
Dette	  oppleves	  gjerne	  som	  et	  rundt	  svar,	  men	  det	  opplyses	  også	  om	  på	  
foreldremøte	  for	  nye	  8.klasser	  at	  ikke	  alle	  kan	  få	  første	  valget	  sitt	  i	  språk	  
og	  valgfag.	  
De	  setter	  derfor	  opp	  to	  ønsker/valg.	  Ved	  å	  lage	  to	  klasser	  med	  spansk,	  
må	  vi	  gjerne	  kutte	  på	  andre	  språkfag.	  
Da	  er	  det	  igjen	  noen	  som	  ikke	  kan	  få	  språket	  de	  aller	  helst	  ønsker.	  Ved	  
svært	  få	  ønsker	  i	  et	  språkfag	  må	  vi	  vurdere	  om	  det	  er	  forsvarlig	  
økonomisk	  å	  starte	  opp.»	  	  
-   Teknisk	  og	  økonomisk	  vanskelig	  å	  innfri	  førstevalget	  til	  alle	  elevene.	  

Enkelte	  elever	  har	  flyttet	  over	  til	  Rådalslien	  for	  å	  få	  ønskene	  oppfylt,	  
da	  det	  er	  en	  større	  skole.	  Skolen	  har	  blitt	  flinkere	  til	  å	  informere	  om	  
at	  det	  ikke	  er	  gitt	  at	  man	  får	  førstevalget,	  da	  de	  tidligere	  fikk	  en	  
negativ	  erfaring	  med	  å	  ikke	  formidle	  dette	  tydelig	  nok.	  

d)   Skolefotograf-‐	  fikk	  gratis	  katalog	  i	  fjor.	  Fått	  tilbud	  av	  en	  fotograf	  som	  
har	  henvendt	  seg	  til	  skolen	  (Lima)	  ,	  og	  han	  tilbyr	  nettløsning	  med	  å	  kjøpe	  
bilder	  etter	  de	  er	  tatt	  og	  gratis	  skolekatalog	  .	  Lærerne	  opplever	  at	  
skolekatalogen	  er	  et	  nyttig	  redskap	  for	  skolen.	  Skal	  bytte	  skolefotograf	  
til	  neste	  år.	  	  	  

e)   >	  Innspill	  ang	  tilbud	  fra	  skolefrukt.no	  –	  er	  videresendt	  til	  rektor:	  
«Jeg	  ser	  at	  Kirkevoll	  skole	  ikke	  har	  tatt	  del	  i	  tilbudet	  fra	  skolefrukt.no.	  
Det	  er	  flere	  andre	  skoler	  i	  Bergen	  som	  er	  med,	  så	  jeg	  lurer	  på	  om	  dette	  
er	  noe	  skolen	  har	  tatt	  stilling	  til.	  
Mye	  mulig	  det	  ikke	  er	  interesse	  for	  det	  eller	  det	  er	  for	  dyrt,	  men	  jeg	  
tenkte	  bare	  at	  det	  virket	  som	  et	  godt	  tilbud.»	  
>>Svar	  fra	  Rektor	  



«Vi	  var	  med	  på	  skolefruktordningen	  i	  den	  perioden	  det	  ble	  utdelt	  gratis	  
frukt.	  Pr.	  i	  dag	  har	  vi	  ikke	  mulighet	  til	  å	  tilby	  skolefrukt.	  
Dette	  handler	  både	  om	  brannsikkerhet	  i	  forbindelse	  med	  plassering	  av	  
skap	  for	  oppbevaring	  av	  frukt.	  Vi	  har	  måttet	  få	  innebyggede	  skap	  til	  
melken	  i	  den	  sammenheng.	  Det	  er	  ikke	  mulig	  å	  plassere	  skap	  uten	  å	  
brannsikre	  disse	  dersom	  de	  skal	  stå	  i	  ganger/	  haller.	  
Det	  er	  også	  et	  problem	  med	  plassering	  av	  disse	  skapene.	  
Det	  kreves	  også	  en	  del	  administrasjon	  mht	  utdeling	  av	  denne	  frukten.	  
Pga	  økonomi	  har	  vi	  også	  en	  utfordring	  med	  dette	  nå.»	  

f)   Skoleveien:	  Vedlikehold	  av	  broen	  og	  veien	  er	  et	  stort	  ansvar.	  Rektor	  tar	  
videre	  at	  det	  er	  en	  del	  steiner	  opp	  til	  skolen	  fra	  broen,	  og	  ta	  videre	  at	  
det	  eksisterer	  en	  del	  hull	  og	  blader.	  	  
Spørsmål	  om	  hva	  definerer	  farlig	  skolevei(?).	  	  Det	  er	  en	  av	  etatene	  i	  BgK	  
som	  har	  befaring	  dersom	  skolene	  melder	  dette.	  Skolen	  kan	  i	  de	  fleste	  
tilfeller	  ikke	  påvirke	  retten	  til	  skoleskyss,	  dersom	  det	  ikke	  finnes	  
grunnlag	  til	  rett	  til	  skyss(buss)	  i	  utgangspunktet.	  	  

4.   Orientering	  fra	  leder:	  	  
a)   	  -‐	  Angående	  skolevei:	  meldt	  lysfeil	  til	  BKK.	  Link	  til	  feilmelding	  på	  FB-‐

siden.	  Allerede	  fikset.	  
-‐   Gjørmevei.	  Har	  snakket	  med	  kirke	  og	  skole,	  og	  venter	  på	  svar	  fra	  

kommunen	  (via	  skolen)	  
b)  Angående	  trafikkskole-‐anbud:	  	  

-‐   Rektor	  er	  informert	  om	  at	  FAU	  vil	  innhente	  andre	  tilbud	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

5.   Bakgrunn:	  før	  sommeren	  fikk	  FAU	  en	  henvendelse	  fra	  Natteravnene	  der	  
de	  forespurte	  om	  muligheten	  for	  at	  FAU	  (en	  arbeidsgruppe)	  kunne	  
overta	  ansvar/	  drift	  av	  Natteravnene.	  
De	  har	  i	  dag	  egen	  organisasjon	  og	  eget	  årsmøte.	  Hva	  gå	  ansvaret	  ut	  på	  ?	  
Lage	  vaktrunder,	  og	  det	  er	  to	  runder	  i	  løpet	  av	  året,	  og	  mulig	  å	  bytte	  
innbyrdes.	  FAU	  som	  må	  ta	  over	  ansvaret	  å	  ha	  kontakt	  med	  Trygg,	  lage	  
vaktlister	  og	  et	  årsmøte	  der	  man	  må	  velge	  leder	  for	  styre.	  Vi	  ønsker	  å	  ha	  
en	  presentasjon	  fra	  Rådalslien	  til	  neste	  møte,	  for	  å	  avgjøre	  om	  det	  er	  en	  
oppgave	  FAU	  kan	  klare	  og	  hvordan,	  og	  ikke	  minst	  hvor	  stor	  
arbeidsmengden	  og	  ansvaret	  vil	  være.	  Rådalsliens	  natteravner	  har	  tilbudt	  
seg	  å	  hjelpe	  oss	  med	  og	  tilrettelegge	  for	  dette.	  

6.  Mandag	  21.	  oktober	  hadde	  avdelingslederne	  på	  ungdomstrinnet	  møte	  
med	  klassekontaktene.	  Vi	  fikk	  følgende	  innspill	  som	  leder	  skulle	  
videreformidle	  til	  FAU:	  
•	  Når	  FAU	  tilstrekkelig	  med	  foreldre/foresatte	  med	  referatene	  sine?	  Bør	  



disse	  referatene,	  i	  tillegg	  til	  å	  ligge	  på	  skolens	  hjemmeside	  og	  FAU-‐
Facebook	  også	  sendes	  ut	  på	  mail	  med	  f.eks.	  skolens	  ukebrev?	  

-‐   Vi	  vil	  sende	  referatene	  til	  klassekontaktene	  via	  Ola	  Kuhlelid.	  Og	  
spørre	  om	  lærene	  kan	  sende	  via	  fredagsmailene.	  	  

•	  Klassekontaktene	  ber	  FAU	  ta	  opp	  «kulturen»	  blant	  foreldre/foresatte	  
ved	  Kirkevoll	  skole	  når	  det	  gjelder	  å	  stille	  opp	  i	  forbindelse	  med	  ulike	  
arrangementer.	  Det	  er	  mange	  som	  opplever	  at	  det	  er	  klassekontaktene	  
som	  gjennomfører	  de	  fleste	  oppgavene.	  

-‐   FAU	  stiller	  seg	  bak	  det	  at	  det	  er	  manglende	  engasjement	  blant	  
foreldrene.	  FAU	  ønsker	  å	  øke	  engasjementet	  og	  eierskapet	  til	  
skolen	  ved	  å	  lage	  flere	  temakvelder	  og	  arrangementer	  på	  skolen.	  
Og	  ikke	  minst	  dele	  mer	  av	  det	  vi	  gjør	  i	  FAU	  gjennom	  referatene	  
som	  skrives,	  og	  minne	  eventuelle	  klasser	  vi	  representerer,	  når	  et	  
nytt	  møte	  kommer	  og	  sende	  inn	  eventuelle	  innspill.	  Det	  skal	  være	  
lavterskel	  for	  å	  komme	  med	  innspill.	  	  

7.   Det	  er	  kommet	  forslag	  om	  å	  opprette	  en	  eller	  flere	  administratorer	  som	  
har	  ansvar	  for	  å	  godkjenne	  innlegg	  og	  nye	  medlemmer	  (skal	  alltid	  sjekkes	  
at	  disse	  virkelig	  hører	  til	  skolekretsen).	  
Det	  er	  også	  kommet	  inn	  forslag	  om	  å	  opprette	  retningslinjer	  for	  
hva/hvem	  som	  kan	  postes,	  noe	  som	  vil	  forenkle	  admins	  jobb.	  FAU	  blir	  
enige	  om	  at	  vi	  skal	  finne	  noen	  til	  å	  modere	  denne	  gruppen,	  enten	  en	  
arbeidsgruppe	  eller	  person	  fra	  FAU.	  Detter	  for	  å	  moderere	  
informasjonen	  fra	  andre	  deltakere.	  	  

8.   Innspill	  fra	  forelder	  angående	  Skibussene	  for	  10e	  :	  «…	  jeg	  er	  mamma	  til	  
gutt	  i	  10.	  Klasse	  og	  lurer	  på	  en	  ting.	  Tidligere	  ble	  det	  arrangert	  
kveldskjøring	  til	  Eikedalen	  m	  buss	  fra	  Kirkevoll	  skole	  en	  ettermiddag	  i	  
uken,	  dette	  er	  noe	  elevene	  i	  tidende	  klasse	  har	  spurt	  om	  er	  mulig	  å	  få	  til	  
igjen,	  er	  det	  noe	  du	  kan	  ta	  med	  å	  diskutere	  i	  FAU,	  den	  gangen	  var	  det	  
FAU	  som	  stod	  for	  det,	  husker	  ikke	  alle	  detaljer,	  men	  elevene	  betalte	  en	  
sum	  hver	  gang.	  
Finnes	  sikkert	  noe	  info	  et	  sted	  om	  dette.	  Uansett,	  ville	  bare	  spille	  det	  inn	  
siden	  det	  kommer	  fra	  elevene	  selv	  som	  er	  veldig	  positivt»	  

-‐   FAU	  blir	  enige	  om	  at	  aktivitetsgruppen	  skal	  ”lodde”	  stemningen	  
blant	  elever	  for	  dette	  med	  en	  spørreundersøkelse.	  Samtidig	  er	  det	  
viktig	  å	  formidle	  at	  dette	  krever	  et	  foreldreengasjement,	  men	  at	  
det	  er	  gjennomførbart	  med	  nok	  interesse	  og	  nok	  frivillige	  foreldre.	  	  

	  
10.Kort	  status	  fra	  arbeidsgruppene:	  

-‐   Skole-‐Hjem	  gruppen:	  Spørreundersøkelse/evaluering	  av	  Adina-‐
dagen-‐	  foreldrenes	  svar	  tvetydig,	  lærerne	  ville	  gjerne	  beholde	  



dagen.	  Bryter	  med	  gratisprinsippet.	  Ankepunktet	  fra	  foreldrene	  
mente	  det	  var	  lite	  informasjon	  om	  det	  faglige	  utbyttet	  elevene	  får.	  

-‐   Aktivitetsgruppen	  
-‐   Temagruppen:	  Arrangementet	  med	  politiet	  14.november	  for	  7.-‐

10.	  Trinn	  står	  for	  tur.	  Innspill	  fra	  rektor	  om	  å	  legge	  til	  at	  politiet	  
belyser	  konsekvenser	  av	  bildedeling,	  da	  dette	  er	  et	  stort	  problem	  
på	  skolen.	  Det	  er	  snakk	  om	  å	  hente	  inn	  Fanaposten	  dersom	  det	  er	  
greit	  for	  politiet.	  

-‐   Bygg	  og	  uteområdet-‐	  finne	  dato	  til	  dugnaden.	  	  
-‐   Økonomi-‐	  ikke	  noe	  nytt	  siden	  sist	  
-‐   Samarbeidsutvalget-‐	  Ikke	  hatt	  møte	  enda.	  	  

	  
	  

	  


